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PRIVATIZACE BYTŮ PŘISPĚJE
KE ZKVALITNĚNÍ ŽIVOTA V PRAZE 9

Městská část Praha 9 rozhodla, že bude postupně prodávat byty, které jsou dosud v jejím 
majetku, jejich oprávněným nájemcům. Jedná se o byty ve zbývajících 62 domech (číslech 
popisných), které dosud nebyly do privatizace zařazeny ani nebyly schváleny k prodeji 
po výstavbě půdních bytů. Jak bude ale naloženo s penězi získanými z prodeje? Nerozply-
nou se v hospodaření radnice a budou z nich mít prospěch všichni občané? Zeptali jsme 
se na to předsedy privatizační komise Jiřího Vávry (TOP 09), který vznik komise, jež prodej 
zbývajících bytů do rukou oprávněných nájemců připravovala, inicioval.

Jak tedy budou využity finanční prostředky z privatizace bytů?
Od začátku spolu s radní pro majetek a bytovou politiku Janou 
Nowakovou Těmínovou (TOP 09) dbáme na to, aby celý proces 
byl jasný, průhledný a pod kontrolou občanů. A aby bylo zajiš-
těno, že tyto peníze nikdo neprojí ani neutratí za hlouposti a že 
budou sloužit všem občanům naší městské části. 

Máte už teď v předstihu konkrétní představu, jak s těmito 
penězi naložíte?
Samozřejmě. Kdo pečlivě sleduje naši práci, určitě zaznamenal, 
že už z předcházející privatizace, která nyní dobíhá, jsme výrazně 
podpořili oblast školství, a to zejména nové kapacity mateřských 
škol. Tady TOP 09 odvedla velký kus práce. Školství bude i nadá-
le patřit mezi naše prioritní oblasti, protože vedle dalšího zkvalit-
ňování výuky musíme umět reagovat na rostoucí počet dětí, které 
do škol přicházejí a přijdou.
Dalšími prioritami budou řešení parkovacích míst, malometrážní 
a sociální bydlení a rozšiřování služeb na naší prosecké poliklinice. 
Zjednodušeně řečeno: peníze z privatizace přispějí ke zkvalitnění 
života v Praze 9.

Vraťme se ještě k privatizaci. Můžete zaručit, že skutečně 
každý oprávněný nájemce bude mít možnost odkoupit 
svůj byt?

Slibovali jsme pro všechny rovné podmínky. Každý občan Prahy 9, 
vlastnící dekret nájemního bytu, dostane nabídku k odprodeji. 
Za tím si stojím. Žádná selekce neexistuje.

Jaké jsou reakce občanů na schválený harmonogram 
privatizace?
Ohlasy jsou převážně pozitivní. Důležité bylo, že jsme dali usne-
sením zastupitelstva jasnou zprávu, že každý oprávněný nájem-
ce bude mít možnost se rozhodnout. V transparentním výběru 
bylo určeno, kdy tato nabídka bude učiněna. To je jednoznačně 
pozitivní zpráva. Doteď totiž dlouho panovala nejistota, kdy 
a zda vůbec budou zbývající byty privatizovány.

Někteří občané by ale rádi privatizovali dříve.
Celá koncepce privatizace samozřejmě vznikala jako doho-
da s ostatními politickými stranami, a to vždy přináší nějaký 
kompromis. Koncepce například zohledňuje rozpočet městské 
části a naše přesvědčení, že radnice musí pracovat jako řádný 
hospodář.
Dokážu si ale představit zkrácení průběhu privatizace o dva roky, 
pokud bychom zajistili vhodnou reprodukci majetku. Stručně 
řečeno, pokud bychom za část bytů, které prodáme, uměli 
urychleně postavit účelové byty jako například startovací bydlení 
pro mladé rodiny. Jsem přesvědčen, že tudy může vést cesta.
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Školka Škola

Radnice Praha 9

Domov seniorů

Byto

vá výstavba

Poliklinika

DOKÁŽU SI PŘEDSTAVIT
ZKRÁCENÍ PRŮBĚHU PRIVATIZACE
O DVA ROKY,
říká Jiří Vávra (TOP 09)

KAM CHCEME
SMĚŘOVAT 
PENÍZE Z PRI-
VATIZACE?
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„Odkaz Václava Havla je nutné neustále připomínat. Zvláště pak v dnešní době, kdy česká 
vláda ohlásila ústup od politiky lidských práv,“ prohlásil v reakci na ostudné počínání 
ministra zahraničních věcí Zaorálka při jednání s Čínou Karel Schwarzenberg, předseda 
TOP 09 a dlouholetý přítel a spolupracovník prezidenta Václava Havla.

Schwarzenbergova slova zazněla při odhalení originálního 
památníku – dvou židlí a stolku obepínajícího strom. Ten má 
na Maltézském náměstí připomínat našeho prvního polistopado-
vého prezidenta.
Ministr vlády ČSSD, ANO a KDU-ČSL Zaorálek při jednání 

s čínskými komunisty zcela rezignoval na lidská práva a navíc 
prohlásil, že Česká republika nebude nikdy v budoucnu podpo-
rovat samostatnost Tibetu. Jeho duchovní vůdce, 14. dalajlama, 
byl přitom osobním přítelem prezidenta Václava Havla a na jeho 
pozvání několikrát naši zemi navštívil. Jezdí k nám navíc i nadále.
Podle Karla Schwarzenberga čtvrt století platilo, že Česko-

slovensko a později Česká republika všude ve světě, u malých 
i velkých států, u velmocí a na různých světadílech, bránily 
lidská práva. „Byla to tradice založená Václavem Havlem a Jiřím 
Dienstbierem,“ vysvětlil předseda TOP 09 a dodal: „Byli jsme 
na to hrdí. Dnes nám ale zbývá pouze stud.“  

Nekončící boj o demokracii
TOP 09 od vzniku současného kabinetu varuje před jeho politi-
kou a chováním. Ministr financí Babiš nemá negativní lustrační 
osvědčení a během pár měsíců se stal symbolem prorůstání 
politické, ekonomické a mediální moci. 
Řadu zemí v Evropské unii znepokojuje fakt, že na jejich 

území dochází k propojování mediální a politické moci. V Ev-
ropské unii proto vznikla petice volající po právním předpisu, 
který by chránil pluralitu médií. K iniciativě se připojily i TOP 09 

a hnutí Starostové. „Zachování plurality a nezávislosti médií, 
umožňující demokratickou diskusi, je jedním ze základních pilířů 
Evropské unie. I proto jsme se rozhodli k petici připojit,“ řekl 
Karel Schwarzenberg. Podle něj pravda a láska, které se staly 
symboly politiky Václava Havla, zvítězí, boj o ně bude ale třeba 
vést neustále.  (red)

POLITIKA SOUČASNÉ ČESKÉ 
VLÁDY VYVOLÁVÁ STUD

Česká politika musí bránit lidská práva.
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Na dubnové zasedání Zastupitelstva MČ Praha 9 předložila koalice TOP 09 a ODS 
ke schválení záměr směnit pozemky u stanice metra Střížkov, které vlastní společnost 
OC9, s.r.o., za pozemky městské části u Polikliniky Prosek. Naším cílem je prodloužení 
Parku přátelství až ke stanici metra Střížkov a podél bloku domů v Jablonecké 11–37 až 
k Lovosické ulici. Zabráníme tím masivnímu zastavění pozemků u metra Střížkov, o které 
společnost OC9, s.r.o. usilovala. 

Složitá jednání s developerem probíha-
la několik let a v posledních měsících 
konečně nabyla dohoda jasnějších 
obrysů. Jsme rádi, že Zastupitelstvo MČ 
Praha 9 tento záměr 29. dubna schválilo. 
K záměru se ještě musí vyjádřit Rada hl. 
města Prahy. 
Městská část by směnou získala 

pozemky o rozloze téměř 20 tisíc metrů 
čtverečních, které by se po změně územ-
ního plánu staly zelení. Společnost OC9, 
s.r.o. by nabyla necelých 13 tisíc metrů 

čtverečních u Polikliniky Prosek. Výměra 
a cena směňovaných pozemků nejsou 
stejné, proto v případě uskutečnění 
transakce bude muset MČ Praha 9 do-
platit rozdíl. O výši doplatku proběhnou 
jednání, kdy výchozím podkladem budou 
znalecká ocenění jednotlivých pozemků. 
Získání pozemků pro rozšíření Parku 

přátelství by bylo pro městskou část 
nákladné. Na druhou stranu víme, že si 
obyvatelé Střížkova a Proseka nepřejí 
další zahušťování zástavby a ubývání 

zeleně a že by uvítali prodloužení parku 
a zachování klidného bydlení. Záměr 
směny pozemků projednáme v květnu 
a červnu s občany. Ti budou mít mož-
nost vyjádřit se, zda souhlasí se směnou 
a dalším využitím pozemků a s rozšířením 
Parku přátelství. Termíny setkání budou 
zveřejněny v časopise Devítka a na www.
praha9.cz. 

Jana Nowaková Těmínová (TOP 09)
radní pro majetek a bytovou politiku

BUDE U STANICE METRA 
STŘÍŽKOV PARK?

Jana Nowaková TěmínováPark přátelství
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Problém nadměrného hluku se bohužel týká i některých lokalit 
na území Prahy 9. Jednou z nich je oblast Střížkova u Liberecké 
ulice, kde už je hluk na hranici neúnosnosti. Byl jsem na mís-
tě na pozvání obyvatel a občanského sdružení SOS Střížkov 
a opravdu mnohdy nebylo slyšet vlastního slova. Otázka zněla, 
jak je možné, že dochází ke zvýšení hluku, když automobily mají 
menší hlukové limity a povrch vozovky je taky tišší. Odpověď 
je naprosto jasná: razantní navýšení dopravy. A to ještě není 
otevřen tunelový komplex Blanka… 
Proto byla iniciována schůzka na Magistrátu hl. m. Prahy s rad-

ním pro dopravu Jiřím Nouzou, kde byla tato nepříznivá situace 
diskutována. Výsledkem jednání pak byla přijatelná dohoda, že 
naše městská část provede měření hluku a magistrát nainstaluje 
mobilní protihlukové zábrany – podobné těm na Pankráci. Zadal 

jsem tedy ihned avizované měření hluku, které bylo v součinnosti 
s místními obyvateli provedeno počátkem května. První výsledky 
tedy budou v krátké době a magistrát bude moci zahájit instalaci 
protihlukových zábran.  
Nadměrný hluk obtěžuje i v jiných místech. Zhruba před půl-

rokem jsme prováděli měření na Poděbradské ulici, kde obyva-
tele pro změnu trápí libeňské nádraží a noční vlakové posuny, 
rozřaďování a sestavování souprav. Tady je ale situace mnohem 
komplikovanější a jednání s Českými drahami a Správou železniční 
dopravní cesty zatím ke konkrétnímu výsledku nevedou. Věřím ale, 
že stejně jako na Střížkově i tady dospějeme k rozumnému řešení.

Marek Doležal (TOP 09)
zástupce starosty MČ Praha 9

HLUK KOLEM NÁS
Nedávno jsem četl zajímavou studii odborníků na akustiku o neustále se zvyšující hlu-
kové zátěži. Jde o závažné téma: pomalu a plíživě se zvyšující hladiny hluku okolních 
zvuků a ruchů mají velmi negativní dopady na naše zdraví. Dlouhodobé působení hlukové 
zátěže na lidský organismus může vedle poruch sluchu vyvolat i celou řadu onemocnění, 
jako jsou stresy, neurózy, chorobné změny krevního tlaku apod. 

Kvalita života

Marek Doležal
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A ZASE TA PROSECKÁ… 
OPRAVA HAVÁRIE KANALIZACE JE VE DRUHÉ POLOVINĚ

ROZHODNUTO. Dobrou zprávou je, že budeme mít na několik desetiletí vyřešené dva hlavní 
kanalizační sběrače na obou stranách Proseka na území Prahy 8. Špatnou zprávou je, že 
Pražská vodohospodářská společnost (PVS) se rozhodla pro třetí variantu rekonstrukce, 
dopravně nejkomplikovanější, a od 1. května je tak jednosměrně uzavřena doprava v Pro-
secké ulici z Prahy 8 k nám na Prosek. Doprava Proseckou dolů naštěstí zůstala zachována. 
Uzavírka potrvá do konce listopadu 2014.

A aby toho nebylo málo, ve stejné době 
probíhají práce v ulici Na Stráži (u Bulovky) 
s úplnou uzavírkou ulice oběma směry. 
Nejvíce je postižen směr od zastávky U Kří-
že v Praze 8 nahoru na Prosek. K dispozici 
jsou v podstatě jen dvě objízdné trasy: přes 
náměstí OSN nebo Libereckou ulicí, kde 
nám samozřejmě „zhoustla“ doprava.
Určitě padne otázka, zdali se dalo 

souběhu těchto rekonstrukcí zabránit. 
Odpověď je ANO, dalo, za ideálního 

stavu a při zapojení odboru dopravy 

a životního prostředí Úřadu MČ Praha 
9 již v přípravných fázích rekonstrukce. 
Přestože jsem osobně na podzim 2013 
na tento potenciální problém upozorňoval 
a za MČ Praha 9 kontaktoval jak Magis-
trát hl. m. Prahy, tak i PVS, nenašli jsme 
způsob, jak nepřijít o připravené peníze, 
které musejí být u obou akcí vyčerpány 
do konce letošního roku.
Všechna jednání o zachování obou- 

směrného provozu na Prosecké skončila 
otázkou zástupce PVS: „Chcete havárii 

v Prosecké odstranit, nebo ne?“
„Ano, chceme,“ byla naše odpověď. 
„Tak to půjde pouze souběhem obou 

akcí za cenu významnějšího omezení 
dopravního provozu.“
Obrňme se prosím trpělivostí a buďme 

k sobě v těchto dopravních zácpách 
alespoň trošku ohleduplní. Moc vám 
za všechny spoluobčany Prahy 9 děkuji.

 Radim Šenk (TOP 09)
člen Zastupitelstva MČ Praha 9

Doprava

Radim ŠenkProsecká ulice
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Oněch sedm minut je podle informací pražské záchranné služby 
průměrná dojezdová doba k případům na území hlavního 
města. I přes skvělou práci záchranářů, jejich lepší vybavení 
a zvyšující se počet výjezdových stanovišť je to pořád doba před 
příjezdem záchranné služby, která může rozhodnout. Nemusí 
vždy znamenat přímé ohrožení života; sedm minut bez přísunu 
kyslíku může ale způsobit vážné poškození mozku či jiné nevrat-
né následky.
Tato skutečnost mě motivovala k tomu, abych se jako 

předseda bezpečnostní komise zasadil za pořízení kyslíkových 
generátorů a jejich instalaci do základních a mateřských škol 
v Praze 9. Jejich nákup v hodnotě 35 tisíc korun byl hrazen 
z rozpočtu bezpečnostní komise. K tomu je třeba připočíst de-
set kyslíkových generátorů, které jsme minulý rok získali jako 
sponzorský dar při příležitosti otevření nové mateřské školy 
v areálu ZŠ Na Balabence.
Projekt zavádění kyslíkových generátorů vnímám pouze jako 

první krok na dlouhé cestě ke zvýšení bezpečnosti a ochra-
ny zdraví občanů Prahy 9. Mou vizí je zajištění potřebného 
vybavení pro poskytnutí první pomoci do většiny veřejných 
budov na území naší městské části, ale v neposlední řadě také 
pořádání více setkání s dětmi našich mateřských a základních 
škol, kde budou moci hovořit s hrdiny dnešní doby, kteří nasa-
zují každý den své životy, aby mohli ochraňovat ty naše. Jsem 
přesvědčený, že z úst záchranářů, policistů a strážníků přijmou 
děti i mládež informace o správném postupu při pomoci zraně-
ným osobám s větším zájmem a uvědomí si, jak nezbytné je 
umět základy první pomoci.

DLOUHÝCH SEDM MINUT…
Sedm minut. Časový úsek, který nám v různých životních situacích připadá minimální. 
Takovou chvíli často strávíte při čekání na čerpací stanici, ve frontě v obchodě nebo  
při placení v restauraci. Zkuste si ale jako já vzít stopky, pustit odpočet sedmi minut  
a představit si, že před vámi leží člověk, který je bez známek života a nedýchá.  
Rázem se ta doba mění v nekonečnou!

Kyslíkové generátory byly 31. března předány ZŠ Novoborská. 
Zleva: Milan Tuček, Jaroslava Štechová, zástupkyně ředitelky 
ZŠ Novoborská, a zástupce starosty MČ Praha 9 Adam Vážanský.

Mým největším přáním vždy bude, aby se lidé do takovýchto 
situací dostávali co nejméně. Mou snahou ale je, aby v těchto 
situacích byli připraveni.
 

Milan Tuček (TOP 09)
člen Zastupitelstva MČ Praha 9

předseda Komise bezpečnostní RMČ P9

Bezpečnost
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Prodloužení Parku přátelství na Proseku až k poliklinice by 
na první pohled nemělo budit vášně. A pokud ano, tak jen ty 
kladné. Přesto jsme při schvalování záměru narazili na několik 
sporných bodů. Nejzávažnějším z nich byla otázka, zda se 
jedná o ekonomicky výhodnou investici, která prospěje všem 
občanům Prahy 9. Kolik hlav přemýšlelo, tolik se sešlo odpo-
vědí. Samozřejmě, obyvatelé ulic těsně sousedících s parkem 
si ho užijí lépe než ti, kteří k němu musejí dojet dvě zastávky 
autobusem. Rozloha Prahy 9 však nedovoluje rozmísťovat 
investice způsobem, který by uspokojil stejnou měrou všechny 
její obyvatele. Podvinný mlýn také více vyhovuje vysočanským 
než střížkovákům…
Rozšíření parku v rozsahu dalšího bloku domů je logické 

a zcela jistě přispěje ke zkvalitnění života místních občanů. 
Důležité je i zhodnocení jejich investic. Privatizace bytů ve Vy-
sočanské a Jablonecké ulici tak dostává další rozměr. Budoucí 

majitelé si s byty kupují i výhled do okolí – teď mají jistotu, že jim 
ho nebude kazit stín sousedního domu. 
Z doby četby knížek od E. M. Remarqua si vzpomínám na vý-

rok paní domácí z románu Tři kamarádi. Cenu pronajímaného 
bytu zdůvodňovala výhledem do zeleně místního hřbitova. Tento 
argument lze úspěšně použít v několika lokalitách hlavního města. 
Na Proseku a v panelové části Střížkova však budou moci majitelé 
bytů (a tedy i jejich budoucí pronajímatelé či prodávající) nabídnout 
zájemcům výhled do zeleně, dětské hřiště i kulturní scénu. 
Na místě parku mohly vyrůst třeba byty. Těch je však, zdá se, 

dost. Mohlo tam být nové nákupní centrum, třeba i s multikinem. 
V Praze jich je nepřeberná nabídka a metrem se k nim dá dojet 
za pár minut… Proč si tedy nedopřát luxus klidu a zeleně?

Michal Mašek
předseda TOP 09 Praha 9

KRÁTKÁ AGITKA ZA DELŠÍ 
PARK PŘÁTELSTVÍ

Michal Mašek

Glosa
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CHLEBA OD MÁMY

Začátkem šedesátých let existovaly na vysokých školách tzv. 
nulté ročníky. Než se student pustil do řádného studia, byla mu 
přidělena fabrika, kde si odbýval rok nucených prací. Ty mu 
měly pomoci sblížit se s dělnickou třídou a zocelit ideový pohled 
na svět. Mně přidělili Kolbenku ve Vysočanech; tenkrát se ovšem 
jmenovala ČKD Stalingrad. Stal jsem se dělníkem v tovární 
expedici. Pátá kvalifikační třída: balič.

Rok jsem jezdil do práce autobusem ze Strašnic do Vyso-
čan. Vstávat ve čtyři, to bylo něco jako smrtelný trest. Ještě 
mi máma stačila strčit do kapsy chleba s máslem a už jsem 
visel na autobusové štangli, sevřen polospícím davem. V 05.55 
píchačky. Tma jak v ranci. Někdy jsem zalezl do skladu holcvole, 
vyhnal šváby, nahrnul na sebe trochu dřevité vlny a dospal pár 

Kandidát do Evropského parlamentu

Jaromír Štětina s Karlem Schwarzenbergem
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Jaromír Štětina je český novinář, 
spisovatel a politik. Proslavil 
se jako válečný reportér – pra-
coval asi ve dvaceti válkách. 
Založil soukromou novinářskou 
agenturu Epicentrum a byl 
spoluzakladatelem Nadace 
Lidových novin a společnosti 
Člověk v tísni. Je autorem více 
než deseti knih, mnoha set 
článků a desítek dokumentár-
ních filmů.  

www.jaromirstetina.cz

veršů, než mě mistr vyhnal do balírny. Tam jsem si teprve v kan-
týně koupil lahev mléka a posnídal mámin chleba s máslem.
Rok jsem balil čékáďácké výrobky do konzervačního papíru, 

ukládal je do beden a bedny zatloukal. Jednou jsem si udělal 
jeřábnické zkoušky. Z kabiny portálového jeřábu jsem měl celou 
expediční halu jako na dlani.
Měli jsme tam jednoho německého mariňáka, jehož loď potopili 

spojenci někde u Brém. Občas si loknul z placatky, seděl na bed-
ně a zpíval: „Auf der Heide blüht ein kleines Blümelein und das 
heißt: Erika.“ Občas přinesl do kantýny nemravné obrázky, znalec-
ky je komentoval a nám zelenáčům mohly vypadnout oči z ďůlků. 
Pan farář Dvorecký každý den nabíral z plechovek do dlaní 

konzervační vazelínu, vtíral ji do ložisek, šoupat a lopatkových 
turbín, určených pro jakousi indickou elektrárnu. Protože to už 
dělal třetí rok, měl ruce hlaďounké jako miminko. Šéfem naší 

baličské skupiny byl dr. Echter či Echtler. Nikdo nevěděl, čeho je 
doktor, ale všichni věděli, že má za sebou blíže neurčený počet 
let kriminálu. Když jsem se ptal pana Dvoreckého, za co Echter 
seděl, řekl mi: „Kdo se moc ptá, moc se dozví.“ 
Paní Marie sáčkovala šrouby a matky. Připadalo mi nepatřič-

né, že taková děsně stará ženská (bylo jí alespoň čtyřicet), nosí 
místo montérek průsvitné halenky. Rudnul jsem, když mě zvala 
do šroubárny na kávičku. Bylo mi něco přes sedmnáct.
Když dnes vystoupím z metra na náměstí Lidových milicí, 

ech, pardon, na náměstí OSN, a jdu ke Kolbence, cítím vůni 
dřevité vlny, oleje, soustružených špon, vazelíny, výfuků, 
vysokozdvižných vozíků a hovězí polévky z kantýny. Nejvíc 
ale cítím vůni chleba, který mi ráno namazala máma před 
odjezdem do práce.

Jaromír Štětina

foto: Stanislav Krupař
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RNDr. Luděk Niedermayer,
ekonom, matematik, Středočeský kraj
JUDr. Jiří Pospíšil,
poslanec PS PČR, spolupracovník 
Medy Mládkové, Plzeňský kraj
JUDr. Stanislav Polčák,
člen Parlamentního shromáždění 
Rady Evropy, pedagog, právník,
Hlavní město Praha
prof. Dr. Ing. Bořivoj Šarapatka, CSc.,
vysokoškolský pedagog,
Olomoucký kraj
Ing. Jaromír Štětina,
senátor, spisovatel, novinář, Hlavní 
město Praha
Ing. Radim Sršeň, Ph.D.,
starosta, VŠ učitel EU a diplomacie, 
prezident Evropské asociace pro roz-
voj venkova, místopředseda SMS ČR, 
Olomoucký kraj
Ing. Tomáš Czernin,
lesník a zemědělec, Středočeský kraj
Mgr. Ivana Majíčková, MBA,
starostka Kunovic, Zlínský kraj

Ing. Bc. Bohumil Straka, Ph.D., 
myslivec, sokolník, vědecký pracovník, 
Jihomoravský kraj
RNDr. Ivo Šanc, CSc.,
starosta Kutné Hory, Středočeský kraj
Mgr. Marek Polach,
diplomat zastoupení Prahy v Bruselu, 
Hlavní město Praha
Ing. Bc. Luděk Mikulecký, LL.M., 
podnikatel v silniční motorové dopravě, 
Jihomoravský kraj
Ing. Zuzana Kyliánová,
organizační poradkyně, Jihomoravský kraj
JUDr. Ing. Rudolf Cogan, Ph.D., 
starosta Nové Paky, Královéhradecký kraj
Jiří Kočandrle,
místostarosta České Lípy, Liberecký kraj
Mgr. Reda Ifrah,
politolog, Kraj Vysočina
Mgr. Klára Pavlíčková,
ředitelka obchodu, Hlavní město Praha
Ing. Michal Burian, Ph.D.,
expert v oblasti evropských fondů, 
Jihomoravský kraj

Ing. Josef Merta,
ředitel společnosti, Královéhradecký kraj
Bc. Tomáš Velička,
ředitel Poradny pro primární prevenci, 
Moravskoslezský kraj
Ing. Ludmila Bubeníková,
ekonomka, starostka Velké Polomi, 
Moravskoslezský kraj
Ing. Oldřich Souček,
vedoucí vývojového týmu, Jihočeský kraj
Mgr. Aleš Janoušek,
ředitel gymnázia, Plzeňský kraj
Bc. František Gábor,
válečný veterán, ředitel, Liberecký kraj
Mgr. Michal Feigler,
advokátní koncipient a mediátor,
Jihomoravský kraj
Mgr. Simeon Popov,
právník, rozhodce, Hlavní město Praha
PhDr. Mgr. Zdeněk Šigut, Ph.D.,
MPH, vysokoškolský pedagog, mediátor, 
Jihomoravský kraj
Ing. Josef Kalousek,
ředitel střední školy, Pardubický kraj

Přijďte 23.–24. května k volbám!

MY JSME EVROPA 
MĚNÍME JI A ONA NÁS

Kandidáti TOP 09 a Starostů
do Evropského parlamentu 2014
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